
Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 28 

września do 30 października 2012 roku. Z ważniejszych 

rozpatrywanych spraw należy wymienić; 

 

 

1. Z udziałem Elżbiety Bieńkowskiej, Minister Rozwoju 

Regionalnego, odbyła się 28 września br w Opolu konferencja 

zatytułowana „Podsumowanie realizacji RPO WO 2007-2013 i POKL 

– komplementarność funduszy oraz wnioski na przyszłą perspektywę 

finansową 2014-2020”.  Konferencja była również okazją do 

uhonorowania laureatów III edycji konkursu „Opolskie Euro” oraz 

„Kapitalni w Opolskiem”.  

Jest mi niezmiernie miło poinformować, iż zwycięzcą kategorii 

"Lokalny europrojekt" został projekt Gminy Prudnik pt "Stworzenie 

bazy materialnej rozwoju ponadlokalnej oferty kulturowej – 

przebudowa renesansowej rezydencji Hermanna Frankla w Prudniku”. 

Radość jest tym większa, iż po raz kolejny właśnie ten 

projekt zostawił w pokonanym polu kilkaset równie ciekawych i 

imponujących projektów zrealizowanych na terenie całego 

województwa opolskiego.       

 

2.W kwietniu 2012r. przypadła dziesiąta rocznica podpisania 

porozumienia o współpracy pomiędzy Prudnikiem a włoskim miastem 

San Giustino. We wrześniu, pobyt delegacji włoskiej w Prudniku był 

okazją do uczczenia dekady wspólnych działań. San Giustino 



reprezentowane było przez Stefanię Ceccarini, odpowiedzialną za 

rozwój kultury, Antonello Guadagni, komendanta policji miejskiej, 

oraz Massimiliano Rossi, pełniącego dawniej funkcję zastępcy 

burmistrza, z którego inicjatywy w 2002r. Prudnik i San Giustino 

rozpoczęły współpracę.  

W październiku, przedstawiciele Prudnika przebywali w San Giustino 

w związku z organizowanymi tam, w przedostatni weekend miesiąca, 

Targami Zapachów i Rękodzieła.  

Istotną częścią wizyty prudnickiej delegacji we Włoszech była 

prezentacja oferty włoskich przedsiębiorców, poszukujących 

kooperantów w Polsce, a także udział w spotkaniu, którego tematyką 

było funkcjonowanie systemu gospodarki komunalnej obu miast.  

Prezentację Prudnika podczas Targów Zapachów i Rękodzieła, w 

których corocznie bierzemy udział, przygotowali prudniccy twórcy 

ludowi. Tym razem, we włoskim mieście, swoje umiejętności 

prezentowali: Ewa Makuch, Małgorzata Styciuk, Grażyna Kosińska, 

Irena Piętak oraz Stanisław Próchnicki. Ręcznie wykonane obrusy, 

ozdoby świąteczne, pierniczki oraz rzeźby cieszyły się dużym 

zainteresowaniem. Atrakcją były także laki teatralne, które 

zaprezentowała w San Giustino współpracująca z Prudnikiem, 

mieszkanka Gminy Jemielnica – Emilia Szpiech.  

 

3. Informuję, że realizując budżet Gminy Prudnik na 2012 rok 

rozstrzygnięto lub wdrożono  następujące procedury przetargowe: 



1). rozstrzygnięto przetarg na „Przebudowę płyty boiska w 

Moszczance”. W dniu 4.10.2012 r. podpisano umowę z ZUK Prudnik. 

Kwota umowy 189 912,00 zł. 

2). rozstrzygnięto przetarg na dostawę wyposażenia - mebli do 

Inkubatora Przedsiębiorczości w Prudniku przy ul. Plac Zamkowy 2. 

Podpisano umowę z Tomaszem Heba z Bydgoszczy. Kwota umowy 

55 818,63 zł. 

3).ogłoszono przetarg na „Udzielenie i obsługę kredytu 

długoterminowego”. Otwarcie ofert odbędzie się w dniu 23.11.2012 r. 

4). ogłoszono przetarg na wyposażenia bazy dydaktycznej szkół w 

ramach projektu Indywidualizacja kształcenia w klasach 1-3 w 

Gminie Prudnik. Otwarto oferty w dniu 23.10.2012 r. Trwa procedura 

sprawdzania ofert. 

5). ogłoszono przetarg na wyposażenia bazy dydaktycznej szkół w 

ramach projektu Indywidualizacja kształcenia w klasach 1-3 w 

Gminie Prudnik – dostawa sprzętu informatycznego. Otwarcie ofert 

odbyło  się  w dniu 29.10.2012 r. Trwa procedura sprawdzania ofert. 

6). ogłoszono przetarg na „Wyjazdy  edukacyjne w ramach projektu: 

Równym Krokiem”. Otwarcie ofert odbyło się w dniu 16.10.2012 r. 

Trwa procedura sprawdzania ofert. 

7). ogłoszono przetarg na dostawę wyposażenia – sprzętu 

komputerowego i urządzeń biurowych do Inkubatora 

Przedsiębiorczości w Prudniku przy ul. Plac Zamkowy 2. Otwarcie 

ofert w dniu 5.11.2012 r. 

 



8). 12.10.2012 r. podpisano umowę na udzielenie dotacji na realizację 

zadania z zakresu przeciwdziałania uzależnieniu patologiom 

społecznym na kwotę 8 000,00 zł z LKS Zarzewie w Prudniku. 

 

4. Na zaproszenie Instytutu Studiów Wschodnich i Marszałka 

Województwa Dolnośląskiego w konferencji na temat rozwoju dróg w 

ramach Sieci Transportowej TEN –T z  ramienia naszego Urzędu 

udział wziął Pan Marek Radom. Powiat reprezentował Pan Starosta 

Radosław Roszkowski i byli to tylko dwaj przedstawiciele naszego 

województwa na tej konferencji. Generalnie spotkanie miało na celu 

przedstawienie zamierzeń planistycznych po stronie czeskiej i polskiej 

i  kompatybilność przyjętych zamierzeń. 

Jak ważnym dla rozwoju regionu jest  znalezienie się w sieci TEN-T 

niech świadczy fakt, że województwo dolnośląskie chociaż posiada 

taki korytarz stwierdza, że poprzez zawężenie niektórych połączeń w 

tym kolejowych na kierunku północ – południe znajduje się w sytuacji  

województwa wykluczonego komunikacyjnie.  

W przypadku naszego województwa, które nawet w studiach 

planistycznych nie jest włączone do sieci TEN-T można mówić o 

paraliżu komunikacyjnym w przyszłości. Przypomnę, że    aktualnie 

sieć TEN-T w województwie opolskim obejmuje korytarz nr III, w 

którym zlokalizowana jest autostrada A4, a także w województwie 

śląskim, gdzie oprócz korytarza nr III obejmuje także korytarz nr VI i 

VIb, które łączą się z korytarzem nr III na terenie województwa 

śląskiego. Łącznie z trasą Bartulowice - Krnov - Opawa - Ostrawa - 



Trzyniec do granicy ze Słowacją korytarz nr III tworzy tzw. śląski 

krzyż. Jak pamiętamy strona czeska zabiega  o włączenie do sieci 

TEN-T dróg Bartulowice - Krnov - Opawa - Ostrawa - Trzyniec do 

granicy ze Słowacją natomiast od północy z miastem Opole. 

W ostatnich dniach wspólnie ze Starostą Roszkowskim spotkaliśmy 

się w Krnovie z władzami miasta w celu ustalenia kolejnych kroków 

zmierzających do zainteresowania tymi sprawami rządów obu krajów. 

Ze względu na fakt, że nasze wcześniejsze inicjatywy nie przyniosły 

rezultatu pod dzisiejsze obrady proponuję wprowadzić dodatkowo 

rezolucję Rady Miejskiej w Prudniku w sprawie uwzględnienia przez 

Rząd  Rzeczypospolitej  Polskiej,   w  jego  stanowisku   w  sprawie  

rozwoju Transeuropejskiej Sieci Transportowej (TEN-T) interesów 

Województwa Opolskiego, które w obecnym stanie rzeczy podlega 

wykluczeniu transportowemu. 

 

5. W dniu 17 października 2012r. zorganizowaliśmy naradę 

poświęconą koordynacji wspólnych działań gminy Prudnik, 

zarządców dróg przebiegających przez teren miasta i gminy Prudnik w 

tym (Starostwo Powiatowe w Prudniku – Wydział Infrastruktury, 

Generalna  Dyrekcja  Dróg  Krajowych  i  Autostrad  Rejon  w  Nysie  )  

oraz administratorów nieruchomości leżących przy ciągach 

drogowych (Zarząd Budynków Komunalnych, Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego – administrator wspólnot mieszkaniowych 

i Spółdzielnia Mieszkaniowa), firmy Info-Tech prowadzącej Strefę 

Płatnego Parkowania i Policji - mającą na celu wypracowanie planu 



wspólnego działania w łagodzeniu skutków zimy. Zarządcy i 

administratorzy przedstawili plany zimowego utrzymania dróg i 

chodników będących w ich władaniu . Wzorem lat ubiegłych, ulice na 

terenie miasta, należące do gminy jak i powiatu zostały podzielone na 

cztery strefy odśnieżania – o określonych godzinach prowadzenia prac 

związanych z łagodzeniem skutków zimy na nawierzchniach ulic i 

chodników – tak by zapewnić mieszkańcom bezpieczne 

przemieszczanie się do pracy i szkół . Drogi Krajowe przebiegające 

przez miasto, Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad, 

Oddział w Opolu, Rejon w Nysie, utrzymywał będzie zgodnie 

z wytycznymi Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w 

Warszawie w imieniu, którego prace prowadzić będzie firma 

wyłoniona w wyniku przetargu. 

Na terenie miasta ulice gminne i powiatowe utrzymywać będzie 

Zakład Usług Komunalnych w Prudniku ul. Przemysłowa 1. 

 

6. Z inicjatywy mieszkańca Prudnika, w okresie wakacyjnym zeszłego 

roku  spotkałem  się z  panią Constance  Smith  z  miejscowości  

Wellington  w  USA  –  stan  Delaware.  Nasz  gość zainteresowany  był 

nawiązaniem  partnerstwa z Prudnikiem , ale wiadomo, że odległość, 

a przede wszystkim zakres i koszty takiej współpracy muszą być  

bardzo mocno wyważone. Z tego co wiem władze miasta Wellington 

debatowały nad tą propozycją – dodam, że Pani Smith jest radną 

tamtejszej Rady – i pierwszym przejawem naszych kontaktów ma być 

zamieszczenie wizytówki naszego miasta w folderze organizacji 



polonijnej działającej na tym terenie. O ewentualnych innych 

propozycjach współpracy będę informował Państwa radnych na 

bieżąco. Uważam, że przy tak rozwiniętych  technikach komunikacji 

współpraca może odbywać się np. online bez kosztownych 

obopólnych wizyt. 

 

7. Z okazji dnia nauczyciela wiele wyróżnień otrzymali nauczyciele 

naszych szkół gminnych. I tak nauczyciele, którzy otrzymali 

odznaczenie państwowe i resortowe oraz zostali uhonorowani 

nagrodami. 

Odznaczenia: 

Medal Brązowy za Długoletnią Służbę otrzymała Pani mgr 

Aleksandra Lisowska-Zachwieja- nauczyciel Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Szybowicach 

Medal Komisji Edukacji Narodowej otrzymali: 

- Pani mgr Małgorzata Zaworska- nauczyciel Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego   w Moszczance 

- Pan Tadeusz Tuz- pracownik Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Moszczance 

- Pani mgr Halina Garczyńska- nauczyciel Publicznego Gimnazjum 

nr1 w Prudniku 

- Pani mgr Barbara Światłowska- nauczyciel Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego nr2   w Prudniku 

- Pani mgr Małgorzata Malinowska-nauczyciel Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego nr2   w Prudniku 



Tytuł-„ Nauczyciela Roku 2012” otrzymała Pani mgr Marzena 

Kędra-dyrektor Zespołu Szkolno-   Przedszkolnego w Moszczance 

Nagrody: 

Nagrodę  Opolskiego Kuratora Oświaty otrzymała Pani mgr 

Ludmiła Lisowska-dyrektor Publicznego Gimnazjum nr1 w Prudniku 

Nagrodę Marszałka Województwa Opolskiego otrzymał  Pan mgr 

Franciszek Dendewicz- dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Szybowicach 

Nagrody Burmistrza Prudnika otrzymali: 

- Pani mgr Władysława Wróblewska- dyrektor Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego nr2   w Prudniku 

- Pani mgr Krystyna Wróblewska – dyrektor Zespołu Szkół w 

Prudniku 

- Pani mgr Marzena Kędra- dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Moszczance 

- Pan mgr Franciszek Dendewicz- dyrektor Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego  w Szybowicach 

- Pani mgr  Wanda Połczyńska-dyrektor Publicznego Przedszkola nr7 

w Prudniku  

- Pani mgr Sylwia Paściak- nauczyciel Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego nr1 w Prudniku- Publiczna Szkoła Podstawowa nr1  

- Pani mgr Barbara Zużałek- Nowiczonek- nauczyciel Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego nr1 w Prudniku- Publiczna Szkoła 

Podstawowa nr1 



- Pani mgr Teresa Gemza- nauczyciel Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego nr1 w Prudniku - Publiczne Przedszkole nr6 

- Pani mgr Izabela Drohomirecka- nauczyciel Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego nr2  w Prudniku- Publiczna Szkoła Podstawowa nr3 

- Pan mgr Kazimierz Brudniak- nauczyciel Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego nr2 w Prudniku -Publiczna Szkoła Podstawowa nr3 

- Pani mgr Izabela Kwiatkowska- nauczyciel Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego nr2   w Prudniku- Publiczne Przedszkole nr4 

- Pani mgr Barbara Tobik- nauczyciel Zespołu Szkół w Prudniku- 

Publiczne Gimnazjum nr2 

- Pani mgr Liliana Raszka-Niemiec- nauczyciel Zespołu Szkół w 

Prudniku- Publiczna Szkoła Podstawowa nr4 

- Pani mgr Ada Hasiec- nauczyciel Publicznego Gimnazjum nr1  w 

Prudniku 

- Pani mgr Ewelina Langfort- nauczyciel Publicznego Gimnazjum nr1  

w Prudniku 

- Pani mgr Elżbieta Bury- nauczyciel  Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Moszczance 

- Pani mgr Ewa Ziemnik- nauczyciel  Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w  Rudziczce 

- Pani mgr Barbara Muzyka - nauczyciel  Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Szybowicach 

Wszystkim nauczycielom składam serdeczne podziękowania za ich 

pracę w włożoną w wychowanie naszych dzieci i młodzieży. 



8. Na najbliższej listopadowej sesji przedstawię Radzie Miejskiej do 

uchwalenia pakiet uchwał związanych z gospodarką odpadami. 

Trwają prace nad aktualizacją Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku w gminie. Decyzje podejmowane są w oparciu o 

opracowanie firmy PROGEO, która na nasze zlecenie przeprowadziła 

stosowne analizy. Na podstawie tego materiału przyjęliśmy, że opłata 

za gospodarowanie odpadami będzie naliczana od liczby 

mieszkańców danej nieruchomości oraz, że gmina Prudnik wyłaniając 

wykonawcę usługi, czyli podmiot uprawniony  ogłosi przetarg 

określając zakres usługi dot. transportu i zagospodarowania odpadów. 

Planujemy już od przyszłego miesiąca zlokalizować w rejonie 

zabudowy wielorodzinnej odrębne pojemniki na popiół z pieców. 

Szlaka może być składowana na naszym składowisku co oznacza, że 

działania te w znaczący sposób odciążą balast zebranych odpadów co 

może doprowadzić do zmniejszenia kosztów jakie będziemy 

zobowiązani ponosić na rzecz Regionalnego Centrum 

Gospodarowania Odpadami, którym w naszym przypadku jest 

składowisko w Domaszkowicach.  

Przypomnę, że już od 1 stycznia nowe uregulowania wchodzą w życie 

i  od  tego  dnia  odpady  z  terenu  naszej  gminy  musza  trafić na  

składowisko w Domaszkowicach. Ze strony Gminy Nysa pojawiają 

się ciągle nowe inicjatywy wspólnego rozwiązania problemu 

gospodarki odpadami, tak wiec ostateczny kształt rozwiązań 

przyjętych w naszych projektach uchwał będzie znany na sesji 

listopadowej. 


